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Tisztelt Elnök Asszony!
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Dr . Dancsó Józs,
Országgyűlési képviselő

írásbeli kérdés

„Mi lesz a méhészek támogatásával?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Németh Imre földművelési és vidékfejlesztési miniszterhez . A_
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Ma Magyarországon a mezőgazdaság a válság ágazatok közé tartozik . Többek között
ez annak köszönhető, hogy az agrártámogatások nem érkeznek meg a termelőkhöz .
Nem kivételek ez alól a méhészek sem. A 153/2004 (X :18 .) FVM rendelet alapján
többek között gyógyszeres védekezés támogatásához vagy az Országos Magyar
Méhészeti Egyesület (OMME) vagy a Méhészeti Terméktanács tagjai juthatnak . Ma
kb . 12.000 méhészettel foglalkozó van, akikből 4.000 nem tagja az OMME-nak,
ráadásul a Méhészeti Terméktanács időközben megszűnt, így ez a 4 .000 méhész nem
tudja eljuttatni pályázatát az MVH-hoz támogatás igénylésére .

Mit kíván tenni Miniszter Úr annak érdekében, hogy ez a 4.000 méhész is
hozzájuthasson a támogatáshoz, mint ahogy eddig ezt megtették? Az elkeseredettséget
látva, lehet, hogy az idén tavasszal 1/3-dal is csökkenhet a magyarországi méhészek
száma .

Orosháza, 2005 . február 11 .
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